

15 April 2010
Maryam Buti Al Suwaidi
Deputy CEO for Legal Affairs
Securities & Commodities Authority
PO Box 33733
Abu Dhabi
United Arab Emirates

15 أبريل 2010

المحترمة
سعادة \ مريم بطي السويدي
نائب الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
هيئة الأوراق المالية والسلع
ص ب: 33733
أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة



Ms. Fahima Al Bastaki
Senior VP – Market Development
Division
Dubai Financial Market
PO Box 9700
Dubai
United Arab Emirates

المحترمة
الأستاذة/فهيمة البستكي
نائب رئيس أول دائرة تطوير السوق
سوق دبي المالي
ص ب: 9700
دبي
الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Dupro (the "Company") -
Notification of a meeting of the board
of directors**

**الموضوع: توضيح بخصوص إخطار بإجتماع مجلس
الإدارة**

تحية طيبة وبعد ،،،

Dear Ms. Al Bastaki

Further to our notification dated 13 April 2010 and in accordance with Decision No (3/R) of 2000 concerning Disclosure and Transparency published by the Securities and Commodities Authority, please be advised that the meeting of the board of directors of the Company to be held at 10.00 a.m. on Sunday 18 April 2010 at Golden Tower, Hamden Street, Abu Dhabi will consider, amongst other items, the long term financing strategy and options available to the Company, including working capital and other credit facilities, vendor financing, a rights issue and/or other means of raising finance.

وفقاً لقرار هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (3) لسنة 2000 في شأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية ، تود شركة الإمارات للإتصالات المتكاملة ش.م.ع. "دو" أن تعلم الهيئة بأنه سيتم عقد إجتماع مجلس إدارة الشركة يوم الأحد القادم الموافق ل 18 أبريل 2010 الساعة العاشرة صباحاً بمكتب الشركة الكائن في غولدن تور، شارع حمدان، بأبوظبي.

وسيكون إستراتيجية التمويل طويلة الأجل والخيارات المتاحة للشركة بما في ذلك رأس المال العامل وغيرها من التسهيلات الائتمانية وتمويل المورد و مسألة حقوق أولية في الأسهم الجديدة و / أو وسائل أخرى لجمع المال من ضمن المسائل المدرجة على أجندة الإجتماع.

Kind regards,

Yours sincerely,
Mahmood Ahmad
Company Secretary

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير

محمود أحمد
أمين عام مجلس الإدارة